

教育局存根
EDB Copy

For Office Use
NO ()

ID C

PAU 79065

選校表初稿

學生編號
Student Reference No.

學生姓名
Name of Student

性別
Sex

班別
Class

就讀小學
Primary School Attending **FSFTF FONG SHU CHUEN PRI SCHOOL**

甲部 不受學校網限制的學校選擇 Part A Unrestricted School Choices

這部分可選擇任何學校網的學校，包括學生所屬學校網。請參閱《不受學校網限制選校手冊》，並依選擇的優先次序填上學校編號。電腦會先處理甲部的學校選擇。
You may select schools from ANY school nets, including the student's school net. Please refer to the "Handbook for Unrestricted School Choices" and enter the School Codes in order of preference. The school choices in Part A will be processed first.

第一選擇
First Choice

學校編號
School Code

11	13
----	----

第二選擇
Second Choice

學校編號
School Code

14	16
----	----

第三選擇
Third Choice

學校編號
School Code

17	19
----	----

乙部 按學校網的學校選擇 Part B Restricted School Choices

學生所屬學校網
Student's School Net

請參閱學生所屬學校網的《中學一覽表》，並依選擇的優先次序填上網內的學校編號。學生如未獲分配甲部選填的學校，電腦便會處理乙部的學校選擇。
Please refer to the "Secondary School List" and enter the School Codes within student's school net in order of preference. The school choices in Part B will be processed if students are not allocated school places in Part A.

選擇次序 Order of Preference	20	1	22	23	2	25	26	3	28	29	4	31	32	5	34	35	6	37	38	7	40	41	8	43	44	9	46	47	10	49	
學校編號 School Code																															

選擇次序 Order of Preference	50	52	11	53	12	55	56	13	58	59	14	61	62	15	64	65	16	67	68	17	70	71	18	73	74	19	76	77	20	79
學校編號 School Code																														

選擇次序 Order of Preference	80	82	83	21	85	86	23	88	89	24	91	92	25	94	95	26	97	98	27	100	101	28	103	104	29	106	107	30	109
學校編號 School Code																													

本人聲明，表內所選填的學校為本人閱讀《統一派位家長須知》後自願填寫的。
I certify that I have read the "Notes for Parents on Central Allocation" and I have made the above choices at my own will.

家長/監護人簽署
Signature of Parent/Guardian _____ 日期
Date _____

家長/監護人姓名〔請用正楷填寫〕
Name of Parent/Guardian (In BLOCK Letters) _____

住址
Home Address _____

住宅電話
Home Tel. No. _____ 其他聯絡電話
Other Contact Tel. No. _____

注意事項
Points to Note

- (1) 你在此表格所提供的個人資料，將用於學位分配事宜及其他與教育有關的用途。
The personal data provided by means of this form will be used for school places allocation and other education-related purposes.
- (2) 教育局可能將收集所得的個人資料向其他政府部門或你的子女獲派／轉讀的學校披露，以便核實資料及作其他與教育有關的用途。
The personal data collected may also be disclosed to other Government Departments and the school to which your child is allocated/transferred for verification of information and other education-related purposes.
- (3) 你必須在此表格提供所需的個人資料。倘若所提供的資料不充足，教育局可能無法辦理你子女的派位事宜。
The provision of the personal data by means of this form is obligatory. If you do not provide sufficient information, the Education Bureau may not be able to process the allocation of a school place for your child.
- (4) 根據《個人資料（私穩）條例》第 18 和 22 條及附表 1 第 6 原則的規定，你有權更改或查詢所提供的個人資料。
You have a right of access and correction with respect to the personal data as provided for in Sections 18 and 22 and Principle 6 of Schedule 1 of the Personal Data (Privacy) Ordinance.
- (5) 任何與所收集的個人資料有關的查詢，包括要求查閱和改正資料，應提交：
Enquiries concerning the personal data collected, including the making of access and corrections, should be addressed to:

九龍觀塘
偉業街 223 號
宏利金融中心 2 樓 2 室
教育局學位分配組
高級教育主任

Senior Education Officer,
School Places Allocation Section,
Education Bureau,
Office 2, 2/F, Manulife Financial Centre,
223 Wai Yip Street,
Kwun Tong, Kowloon.